



## Unicorn Class Newsletter October 2022

Dear Parents,

It's October! We will have lots of things to do. Not to mention the celebration of Halloween as well as practicing for our Drama.

### Reading Class

We will practice reading with the teacher. Every student will have the opportunity to read together and individually while playing games such as unscramble the story sentences. Activities that are interesting help young students to find reading enjoyable. It motivates young minds to practice on their focusing skills in a fun way.

10/3 ~ 10/7: Rain Rian

10/11 ~ 10/14: My Costume

10/17 ~ 10/21: The Dog Show

10/24 ~ 10/28: So Many Houses

### Core Material

We will move through Unit 1 Week 2 of the Wonders Workshop and anthology book in the month] of October. The books will cover Phonics short "i". Understanding what an idea is. These books will also cover understanding what a word, sentence, questions and answers are.

10/3 ~ 10/7: Unit 1 week 2 Workshop

10/24 ~ 10/28 Unit 1 week 2 Workshop

### Conversation

The kids will learn what a sentence is. When to use a capital letter, i lower-case letter period or question mark. We are also practicing how to ask questions.

10/3 ~ 10/7: p. 24-25

10/11 ~ 14b. Review and catch up

10/24 ~ 10/28. p.28-31

### Phonics

The kids will practice Phonetic Awareness and Sound to Symbol for the beginning, middle and end of a word. Double consonants at the end of word. Dress, ball, egg and ect.

10/3 ~ 10/7: p.43,44,46, 47

10/11 ~ 10/14: p.48,54,55,56

10/17 ~ 10/21: p.57-60

10/24 ~ 10/28 p. 63,65, 67,68

### MPM

The MPM class, we will work our way through the C1-2 books and begin book C3 reciting numbers, counting objects, recognizing colors numbers and measuring.

10/3 ~ 10/7: C3 p. 6-10

10/11 ~ 10/14: C3 p. 11-14

10/17 ~ 10/21: C3 p. 15-18

10/24 ~ 10/28: Prepare for the Drama

### **Spelling**

Every Friday, we will hand out the word list as the kids' homework. We are learning how to practice recognizing words. We are also learning how to spell words as well. We will do practice spelling tests.

### **Song and Dance**

In our Song and Dance class, we will begin with Say Hello and Down by the River.

10/3 ~ 10/7 Hokey Pockey

10/11 ~ 10/14 Itsy Bitsy Spider

10/17 ~ 10/21 Itsy Bitsy Spider

10/24 ~ 10/28 My Umbrella

I hope this has been an insightful newsletter for you all,

Thank you for reading!

Best wishes, Tr. Meg



## **Unicorn Class Newsletter October 2022**

親愛的家長：

現在是十月，有很多事情要做。不只是慶祝萬聖節活動同時我們也要練習話劇表演。

### **閱讀課**

閱讀課孩子們會和老師一起練習閱讀。每個孩子都會有機會一起和單獨閱讀，透過玩遊戲的同時理解故事中的句子。以有趣的活動幫助幼兒們找到閱讀樂趣。它啟動小小的心靈願意專注在有趣的方式練習。

10/03 ~10/07: Rain Rian 下雨連連

10/11 ~ 10/14: My Costume 我的劇服

10/17 ~ 10/21: The Dog Show 狗狗表演

10/24 ~ 10/28: So Many Houses 好多房子

## 核心教材

十月我們將教完 **Wonders Workshop** 的第 1 單元第 2 週 和精選集。這些書將涵蓋發短音的 "i"。了解 "i" 是。這如何用的，且也會涵蓋理解單詞、句子、問題裡的字義和及回答 "are" 的用法。

10/03 ~ 10/07 : Workshop 的第一單元第二週

10/11 ~ 10/14: 複習

10/17 ~ 10/21: Workshop 的第一單元第二週

10/24 ~ 10/28: Workshop 的第一單元第二週

## 會話

孩子們將學習什麼是句子及何時使用大寫的字母、i 小寫字母、句號或問號。我們也練習如何提問。

10/03 ~ 10/07: 24-25 頁

10/11 ~ 10/14: 複習及趕進度

10/17~10/21: 28-29 頁

10/24~10/28 : 28-31 頁

## 自然發音

孩子們將練習字母發音要素和聲音單詞開頭、中間和結尾的符號。雙重字的字尾的輔音。如: Dress, ball, egg 等。

10/3~10/7: 43,44,46, 47 頁

10/11~10/14: 48,54,55,56 頁

10/17 ~10/21: 57-60 頁

10/24 ~10/28 : 63,65, 67,68 頁

## MPM 數學

我們將教完 C1-2 練習本並進入 C3 練習本數字的學習，數物品，識別顏色、數字和測量。

10/3~10/7: C3 6-10 頁

10/11~10/14 : C3 11-14 頁

10/17 ~ 10/21: C3 15-18 頁

10/24~10/28 : 準備話劇表演

拼寫

每週五，我們將發給孩子們單字表做為家庭作業。我們正在學習如何練習識別單字。我們也同時在學習如何拼寫單字，且將會做練習拼寫測試。

## 唱遊

在我們的唱遊課，我們是從 Say Hello 和 Down by the River 這 2 首歌開始。

10/03 ~ 10/07: Hokey Pockey

10/11~10/14: Itsy Bitsy Spider

10/17~10/21: Itsy Bitsy Spider

10/24~10/28 : My Umbrella

我希望這對大家來說是一份有見地的時事通訊，  
感謝您的閱讀！

獻上祝福 梅格